

LGT皇家銀行誠意呈獻:東華三院慈善萬聖夜 LGT PRIVATE BANKING PROUDLY PRESENTS: TWGHS HALLOWEEN CHARITY NIGHT

由東華三院於1911年成立之廣華醫院,現屬醫院管理局轄下九龍中聯網其中一所急症醫院。為配合未來的 醫療需要,醫院於2016年起進行重建,整項重建計劃需時十年,並預計於2026年竣工。重建工程能讓廣華 醫院建立現代化的設施,以提升其運作效率,並建設以病人為本的環境,提供全人及連貫的醫療服務。

為籌募重建計劃經費,東華三院將於2021年10月9日假香港迪士尼樂園舉行「LGT皇家銀行誠意呈獻:東華 三院慈善萬聖夜丨,活動收益將撥充「東華三院廣華醫院重建發展基金丨。

為配合十月的萬聖節,樂園當日特設一連串萬聖節期間限定節目,本院嘉賓更可觀看年度新推出的「魔雪 奇緣音樂會:從阿德爾出發」、享用專屬包場時段至晚上十一時正、及於奇妙夢想城堡欣賞由流行歌手演 唱的壓軸迷你音樂會等等。我們誠意邀請您踴躍支持是次活動,和親友一同暢遊香港迪士尼樂園,齊為廣 華醫院重建出一分力!

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助是項活動的直接開支,亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政開支, 確保公眾善款全數撥用於本院服務,使更多人受惠。

Established by the Tung Wah Group of Hospitals in 1911, Kwong Wah Hospital is now one of the acute hospitals in the Kowloon Central Cluster. In order to facilitate the future healthcare needs, the Kwong Wah Hospital has undergone redevelopment in 2016. The project will last for 10 years and is anticipated to be completed in 2026.

As such, TWGHs will be organizing the "LGT Private Banking proudly presents: TWGHs Halloween Charity Night" on 9 October 2021 at Hong Kong Disneyland to raise funds for the "TWGHs Development Funds for Kwong Wah Hospital Redevelopment Project".

Having the Halloween theme in October, the theme park will set up a series of exclusive Halloween attractions for its guests. Guests of TWGHs can enjoy the "A Frozen Concert: From Arendelle and Beyond", which is newly launched this year, experience the exclusive buyout hours until 11:00pm, and watch the finale concert by pop singers performed at the Castle of Magical Dreams, etc. We cordially invite you to spend a joyful weekend with your friends and relatives in Hong Kong Disneyland, and work hand in hand to support the redevelopment of Kwong Wah Hospital!

All direct expenses of the fund-raising event have been sponsored by TWGHs Board of Directors and the Title Sponsor. No administration costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our services.

> (何猷啟 HO Yau Kai, Orlando) 籌委會主席暨東華三院第四副主席 Organizing Committee Chairman cum 4th Vice-Chairman, Board of Directors

(譚鎮國 TAM Chun Kwok) 東華三院主席 Chairman, Board of Directors



籌委會委員 ORGANIZING COMMITTEE MEMBER

莊紫祥總理

張馨玲總理

鄧明慧副主席 Ms.TANG Ming Wai, Mandy, Vice-Chairman Dr. CHUANG Tze Cheung, Christopher, Director

Ms. CHOI Ka Yee, Crystal, Director 蔡加怡總理

Ms. CHEUNG Hing Ling, Fay, Director

楊燕芝總理 Ms. Jennifer YEUNG, Director

王漢杰總理 Mr. Frankie WONG, Director

陳鵬宇總理 Mr. CHEN Peng Yu, Vincent, Director

楊立君總理 Mr. Leo YANG, Director